
Saksprotokoll i hovudutval for kultur, idrett og integrering -  26.11.2021 
 
June Vibecke K. Indrevik, H, sette på vegner av H fram slikt alternativt forslag: 
             
                 «Budsjett 2022 

 
Hovudutval for kultur, idrett og integrering tek budsjettet til vitande». 

 
Mohamed Ben Hedi Kallel, R, sette fram slikt alternativt forslag: 
 

«Budsjett 

1. Hovedutval for kultur, idrett og integrering 26. november tar fylkesrådmannen sitt 
budsjettframlegg til vitende.  

2. Hovedutvalet for kultur, idrett og integrering vil spesielt peike på at det er behov for å 
styrke vårt kapittel på fylgande felt: 

 - regionale kulturbygg / regionale kulturarenaer  

- integrering / inkludering.» 

Avrøysting 
 
Indrevik sitt forslag fekk 14 røyster og vart vedteke mot ei røyst ( R ). 
Kallel sitt forslag fekk 3 røyster ( R, FNB og UA ) og fall. 
Det vart ikkje røysta over innstillinga. 
 
Uttale frå hovudutval for kultur, idrett og integrering til fylkesutvalet 
 
Hovudutval for kultur, idrett og integrering tek budsjettet til vitande. 
 
 
 
 


